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Vergadering: 31 augustus 2020 
Aanwezig: Elli Ruijter, Aad Kramer, Jeroen Koomen, Cees Rutsen, Peter Fennema, Bert Rotteveel, 
Willy Schipper 
Afwezig Jacco Stuijvenberg (Gasten: Lars Dignum, Harry Piket) 
Gasten :Peter Vlam Guido Schipper, Helga Wagemaker (vervangt Harry Piket voor PvdA) 
 

1. Opening: Elli opent de vergadering met een speciaal welkom aan Bert Rotteveel die zich 
aangemeld heeft als lid voor de Dorpsraad. Bert wil eerst een jaar “proefdraaien”. 

2. Mededelingen: Hans Verheggen is 21 juli j.l. overleden. Elli en Willy zijn naar het afscheid en  
van Hans in hun tuin geweest en hebben de condoleances overgebracht. Het was een mooi 
afscheid 

3. Notulen vorige vergadering 8 juni 2020: Hella vraagt waar de toegekende bijdrage voor is 
bestemd. Dit is voor het SOOS uitje wat in September zal plaats vinden. Dit zal ook in de 
volgende Brugpraat worden opgenomen. Ook zullen de punten die we hebben ingebracht 
voor de R.E.S.. daarin worden gepubliceerd . Met een klein spelfoutje zijn de notulen 
vastgesteld en goedgekeurd.  

4. To do List: Hier zijn alle genoemde zaken van gedaan. 
5. Post:  1. Er is een brief namens de dorpsraad uitgegaan naar Fiber NH over de gang van 

zaken m.b.t. de aanleg van glasvezel. Er kwam een antwoord terug dat alles te vinden zou 
zijn op hun website. Daar is weer op gereageerd. Inmiddels zijn de meeste percelen 
aangesloten en kan de installatie beginnen. De Dorpsraad vond de klantvriendelijkheid van 
Fiber NH ver te zoeken.  
2.Er is mail contact geweest tussen Anton Munniks van de gemeente en Cees Rutsen m.b.t. 
de straat juwelen en het gladde rode asfalt. De straat juwelen zoals de dorpsraad heeft 
voorgesteld worden niet geplaatst, omdat de gemeente wil standaardiseren. Dat is 
begrijpelijk maar daardoor gebeurt er nu weer een tijdlang niets. Ook het rode asfalt zal de 
komende 5 jaar nog niet worden vervangen. De vergadering dringt er nogmaals op aan dat 
mensen die hier onder uitgaan de gemeente aansprakelijk stellen en foto’s maken van het 
ongeval.  
Er zal namens de Dorpsraad een brief worden gezonden aan het College van B&W  met 
betrekking tot de straat juwelen en het rode asfalt. Willy en Elli zullen dat doen  

 Guido zal contact met Anton opnemen.  
3.Mail van Dorpsraad Warmenhuizen om samen op te trekken m.b.t. de RES. Dorpsraad 
Burgerbrug heeft al eerder hun opmerkingen bij de gemeente neergelegd. Ook aan de 
andere dorpsraden hebben we laten weten wat onze punten waren. We staan open voor 
gezamenlijk optrekken. 
4.Naar aanleiding van het inzenden van de Foto’s van het voetpad langs de Grote Sloot bij 
het plan Welgelegen en de reactie op de Fixi melding, hebben we antwoord gekregen waar 
beeldkwaliteit C voor staat. Dit is dat er een bepaalde ongelijkheid van de tegels mag zijn. 
Maar er zijn nog geen stappen gezet om dit voetpad opnieuw aan te leggen.  
5.Een mail m.b.t. de Groenadoptie van de Pluktuin. Willy heeft aangegeven wat waar staat.  
6.Een mail van de gemeente Schagen of er nog interesse was voor de Veldbezoeken in het 
najaar. Al eerder is afgesproken dat we dat overslaan dit jaar en dat eerst de punten van en 
het verkeersplan moeten worden uitgevoerd.  
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8. Een persbericht van de gemeente voor een bijdrage van € 350,= per jaar voor ouderen 
tegen de eenzaamheid. Dit persbericht is ook geplaatst in de Brugpraat.  

6. Bestuursvacature: De Dorpsraad is heel blij met de komst van Bert. Hij wil dit jaar 
proefdraaien Aad zal naar Jacco gaan en duidelijkheid vragen over zijn lidmaatschap van de 
Dorpsraad. Allemaal meedenken over de aanvulling van de Dorpsraad. Ook met het oog op 
het vertrek van Willy en Cees volgende zomer. Zij hebben beide aangegeven dan te willen 
stoppen. 

7. Financieel overzicht: Op verzoek van Jeroen om op iedere vergadering een overzicht van de 
financiën te hebben heeft Peter een duidelijk overzicht gemaakt. Daaruit blijkt dat er door 
weinig aanvragen en afblazen van ideeën nog geen besteding van de € 2,= heeft plaats 
gevonden. Ook zijn de advertentie inkomsten hoger dan begroot. Het abonnementsgeld voor 
de Brugpraat 2021 zal dit jaar overgemaakt moeten worden i.v.m. Corvid 19 en het niet 
doorgaan van de jaarmarkt. Dit zullen we in de volgende Brugpraat vermelden. Als de kermis 
doorgaat, dan kunnen we bij de te organiseren evenementen ook nog gaan staan om het 
abonnementsgeld te kunnen innen. 

8. Jaarvergadering 23-11-2020: Er is reeds een spreker van het Hoogheemraadschap 
vastgelegd. Willy zal daar nog weer contact over opnemen. Er wordt geopperd om Wendy 
Borst uit te nodigen om over hun bedrijf /haar boek en het Inloophuis te vertellen. Ook is er 
geopperd om iemand van de afdeling Duurzaamheid uit te nodigen over de stand van zaken 
m.b.t. R.E.S  en Omgevingsplan waar de woonvisie in wordt opgenomen  Dus in het kort dan 
het programma: Terugblik, Hoogheemraadschap en Wendy/ RES Omgevingsplan. 
Wel zullen we moeten kijken of het wel door kan gaan i.v.m. de Corona maatregelen en  het 
maximum van 27 bezoekers in de “Herboren Toren”. 

9. Ideeën €2,=: Van uit de Dorpsraad zijn er een aantal ideeën ingebracht:  

 Peter Fennema: een watertappunt van PWN bij het publicatie bord. De Dorpsraad 
vindt dat een goed idee. Peter neemt contact op met het PWN. Peter Vlam meldt dat 
VEZET een bijdrage heeft gedaan voor het watertappunt in Schoorl: 

 Een trapje bij Zijpersluis om daar makkelijker uit het kanaal te komen is ook een idee 
van Peter. Er wordt gemeld dat bij de fam. Dapper al een trap aanwezig is. Ook in de 
draaikom is een mogelijkheid om uit het water te komen.  

 Willy heeft een Stationsklok van aluminium met aan beide zijden een tijdsaanduiding 
met een wandbevestiging op batterijen gevonden. Kosten  ca 80,= Euro. Daar moet 
dan nog wel een paal bij komen. Aad heeft gevraagd om dat samen met Piet te doen. 
Vergadering stemt in.  

 Willy heeft ook nog een idee om een “opkikkertje” te geven aan alle huishoudens 
van Burgerbrug in dit bijzondere jaar 2020. Er wordt uiteindelijk gekozen voor een 
bloemetje. Bert zal de mogelijkheden uitzoeken. Een bijbehorend kaartje met een 
spreuk zo als b.v. “Houd moed ook dit komt weer goed” zou gedrukt kunnen worden 
door Scorlewald. 
Willy zal hier naar informeren. Dorpsraad wil nadrukkelijk lokale ondernemers hierbij 
betrekken.  

10.  C.P.O project: Door de vakantie heeft dit wat stil gelegen. Woensdag 3 september is er weer 
een beenkomst met Bouwend Waarland. Er is een haalbaarheidsonderzoek gemaakt voor de 
locatie Gouden Hoek voor 9 woningen. Ook de dorpsraad heeft de voorkeur voor deze 
locatie.  

11. Kramer Bruggetje en Pluktuin: Het Kramerbruggetje is voorzien van nieuw houtwerk om op 
te lopen. Ook het straatwerk aan de Westzijde is aangepakt. Het ziet er weer prima uit. 
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Alleen het Naambord is stuk. Besloten wordt om 2 borden te laten maken en te plaatsen. 
Willy zal vragen of Piet Schipper dat wil doen.  
De pluktuin staat er weer mooi bij !  In de herfst zal er meerjarig zaad worden in gezaaid.  

12. Wat er verder nog ter tafel komt: Er wordt komende week gesnoeid in de windsingel langs 
de Burgerweg. Het kombord Burgerbrug is ook weer terug geplaatst op de Burgerweg. 
 

13. Rondvraag: Jeroen vraagt naar de voortgang van RES en woonvisie. Wij hebben aan de 
totstandkoming mee gewerkt en willen daar ook graag van op de hoogte worden gehouden. 
Marjolein Erkelens is de contact persoon bij de gemeente. Wel wordt de woonvisie 
opgenomen in de omgevingsvisie. 
Helga meldt dat er een zonnepanelen weide zal worden geplaatst bij Grote Sloot 158. 
Volgende week zal daar de definitieve vergunning voor worden afgegeven. Er is een 
zonnefonds waar door de eigenaren van de zonneweides geld in wordt gestort voor 
duurzame lokale initiatieven. Zij adviseert de dorpsraad om daar een aanvraag voor te doen 
voor een oplaadpunt voor elektrische fietsen bij het publicatiebord doormiddel van  
zonnepanelen 
Willy wil graag een e-mail adres secretariaat dorpsraad Burgerbrug. Elli zal daar naar kijken. 
Cees krijgt geen post meer van de Dorpsraad. Willy zal een test mail sturen.  
Bert zijn e-mail adres zal Willy aan Elli geven, zodat ook hij de mails voor de Dorpsraad gaat 
ontvangen.  
Aad meldt dat het Comité Polder F bijeen is geweest met Kennemer wind. Zij hebben 
voorlopig geen plannen om de windmolens te vervangen. Wel zullen er binnenkort 
zonnepanelen worden gelegd langs het kanaal bij de N9. 

14. Sluiting: Elli sluit deze vergadering om 22.05 uur met een dank voor de inbreng en wel thuis 
voor een ieder.  
 
Volgende vergadering zal zijn op 5 oktober 2020. 
 
Wsr 07-09-2020 

 
 
 
 
 
 
 
 


